
       
 

Vragen ex artikel  45 Reglement van Orde 

“vreemd aan de orde van de dag”.  

 

 

De laatste tijd is zeer actueel de overlast die de coffeeshops in Terneuzen maar ook en vooral 

hun klanten veroorzaken. Het gaat om enorme aantallen bezoekers die alleen voor deze tak 

van bedrijvigheid naar Terneuzen komen.  De overlast heeft vele vormen, van fout parkeren, 

en kinderen die uren in auto’s zitten, tot behoeften doen in portieken en vechtpartijen op 

straat. Daarnaast zijn er regelmatig flinke verkeersincidenten in ZeeuwsVlaanderen waar 

klanten uit deze branche mee van doen hebben. Daarnaast,.. maar dat vindt de ChristenUnie al 

veel langer,  is de volksgezondheid in het geding. De vrije verkoop van cannabis producten is 

in onze ogen beslist geen verworvenheid maar zou moeten worden teruggedrongen.  

De hoge kwaliteiten van de verkochte producten lokken onze zuiderburen massaal naar deze 

kant van de grens. De werkzame stof in deze producten zou zo hoog zijn dat de kwalificatie 

softdrugs nog maar een dekmantel is.  

 

Dit gaat dus over overlast voor burgers en ondernemers in de Zeeuws Vlaanderen, openbare 

orde en veiligheid  én over de volksgezondheid, en dat laatste , daar horen wij maar weinig 

over in de discussie.  

Doordat deze problematiek nu een grensoverschrijdende dimensie heeft gekregen is nu ook de 

Provincie Zeeland bij de oplossing van de problematiek betrokken. De vergadering van de 

Scheldemondraad in Middelburg afgelopen woensdag was er gedeeltelijk aan gewijd. 

Zelfs zou de Vlaams/Zeeuwse grensstreek een proeftuin moeten worden voor de 

gemeenschappelijke aanpak van drugshandel en overlast. Het kan bijna niet anders of ook het 

college van Gedeputeerde staten moet hier beleid op hebben gemaakt, of gaat dat nog doen.  

 

Ik stel u daarom de volgende vragen: 

 

- op welke wijze bent u betrokken bij het bestrijden van overlast door coffeeshops en 

haar bezoekers in Zeeuws Vlaanderen.  

 

- wat is uw visie op het bestrijden van deze overlast 

 

- op welke wijze gaat u samenwerken met de Belgische overheden  om e.e.a. in goede 

banen te leiden.  

 

- bent u met ons van mening dat om de overlast te beperken het aantal coffeeshops in de 

grensstreek zeker niet uitgebreid moet worden?  

 

- op welke wijze denkt u dat de volksgezondheid in het geding is en wat kan de 

provincie eraan doen om die situatie te verbeteren. 
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